
PROTOKÓŁ NR II/2006 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 4 grudnia 2006 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 4 grudnia 
2006 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą i trwała od godz. 1300 do godz. 1515.  
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję Rady 
stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ 
prawomocność obrad. Na sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład 
liczbowy 15 radnych. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk 
poprosił wszystkich zebranych o uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego śp. 
Pana Eugeniusza Furmańskiego. 
 
W sesji Rady Miejskiej udział wzięli: 

1. Senator RP     p. Stanisław Karczewski 
2. Ksiądz Dziekan    ks. dr Stanisław Lech 
3. Ojciec Magister    o. Krzysztof 
4. Członkowie Miejskiej Komisji Wyborczej 
5. Burmistrz Miasta i Gminy  p. Barbara Gąsiorowska 
6. Sekretarz Miasta i Gminy  p. Zygmunt Bigos 
7. Skarbnik Miasta i Gminy  p. Dorota Binio 
8. Kierownik Posterunku Policji  mł. aspirant Janusz Dobrosz 
9. Radni Powiatowi   p. Krzysztof Fiks i p. Witold Wójcik 
10. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu/. 

11. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Binkiewicz zgłosił kandydaturę radnego 
p. Jana Olszaka, który wyraził zgodę na kandydowanie. W głosowaniu za – 13 
radnych na stan obecnych 13 radnych, radny p. Jan Olszak został sekretarzem 
obrad. 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, Ŝe 
wszystkim radnym został przesłany porządek obrad i zapytał czy są propozycje 
do przesłanego porządku obrad. Uwag i wniosków do porządku obrad nie 



zgłoszono, przystąpiono więc do głosowania nad proponowanym porządkiem 
obrad. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych przyjęto porządek 
obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 
2. przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z sesji Rady. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
5. Ślubowanie Burmistrza Miasta i Gminy Nowego Miasta nad Pilicą. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) nawiązania stosunku pracy na podstawie wyboru z Burmistrzem Miasta i 

Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą; 
b) ustalenia składu liczbowego Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą; 
c) powołania radnych w skład Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą; 
d) zatwierdzenia wyboru Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą; 
e) diet radnych; 
f) ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą; 
g) określenia limitu kilometrów dla Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą; 
h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

2007 rok; 
i) ustalenia stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2007 rok; 
j) obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2007 

rok; 
k) obniŜenia ceny sprzedaŜy drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 

2007 rok; 
l) wprowadzenia opłaty administracyjnej na 2007 rok; 
m) ustalenia wysokości stawek podatku od posiadanych psów na 2007 rok. 
7. Interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, Ŝe 
protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłoŜony do wglądu w Biurze Rady 
Miejskiej. Zapytał czy są uwagi i zastrzeŜenia do protokołu. Uwag i zastrzeŜeń 
nie zgłoszono i został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu czyli za – 14 na stan 
obecnych 14 radnych. 
 

 
 



PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk, poinformował, Ŝe w 
okresie międzysesyjnym odbyło się spotkanie wszystkich radnych poniewaŜ 
Komisje zostaną wybrane na dzisiejszej Sesji, które miało na celu zapoznanie 
się z projektami uchwał i zaopiniowanie ich. Poinformował równieŜ o 
zaproszeniu p. Jerzego Markiewicza byłego Burmistrza na sesję, który nie mógł 
przybyć. Pan Jerzy Markiewicz przekazał pismo z gratulacjami które 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał.  
 

PKT 5 
Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej p. Konrad Stawiany odczytał 
protokół z wyborów które odbyły się w dniu 26 listopada 2006 roku oraz wyniki 
wyborów i wręczył p. Barbarze Gąsiorowskiej zaświadczenie o wyborze na 
Burmistrza Miasta i Gminy Nowego Miasta nad Pilicą. Przewodniczący Rady 
Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o złoŜenie ślubowania przez 
Burmistrza Miasta i gminy p. Barbarę Gąsiorowską. Pani Barbara Gąsiorowska 
złoŜyła uroczyste ślubowanie wypowiadając rotę ślubowania. Ślubowanie 
zostało przyjęte przez Radę Miejską w Nowym Mieście nad Pilicą. Członkowie 
Miejskiej Komisji Wyborczej złoŜyli serdeczne gratulacje. 
Proboszcz Parafii ks. Prałat Stanisław Lech złoŜył serdeczne gratulacje p. 
Burmistrz Barbarze Gąsiorowskiej i Ŝyczył jej duŜo wytrwałości i Ŝeby umiała 
odrzucać pokusy, poniewaŜ ludzie bardzo duŜo oczekują od nowego Burmistrza 
i prosił, Ŝeby przedewszystkim pracowała dla dobra ludzi i mieszkańców. 
Chodziły czarne scenariusze po całej gminie, Ŝe wybierzcie Gąsiorowską a 
Proboszcz zostanie Burmistrzem. Zapewnił o modlitwie ze swej strony i ze 
strony Kościoła za dobrze sprawowany urząd i za p. Gąsiorowską. 
Magister Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów o. Krzysztof w imieniu całej 
Wspólnoty Kapucyńskiej złoŜył serdeczne gratulacje i wyraził radość z uwagi 
na fakt, Ŝe została wybrana na Burmistrza Miasta i Gminy. Zapewnił teŜ o 
duchowym wsparciu ze strony Wspólnoty i modlitwie. 
Senator Rzeczypospolitej Polskiej p. Stanisław Karczewski powiedział, Ŝe z 
nieukrywaną radością gratuluje wyboru na stanowisko Burmistrza a 
przedewszystkim tego jak to wygrała, bo wygrała z klasą a tej klasy zabrakło 
przeciwnikom. śyczył Ŝeby kadencja Rady była przełomem w całej pracy 
 
 

PKT 6a 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 
Kacprzyk odczytał projekt uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy na 
podstawie wyboru z Burmistrzem Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pytań i uwag nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 



uchwałę Nr II/3/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 
3 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6b 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego Komisji Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań i uwag nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 
obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/4/2006 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, o 
propozycjach do składu Komisji Rady Miejskiej. Odczytał poszczególne 
propozycje. 
Do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej zostali zaproponowani następujący 
radni: 
OLSZAK Jan 
DUDEK Teresa 
BINKIEWICZ Mirosław 
LEWECKI Ryszard 
TOMCZYK Kazimierz 
Kandydaci wyrazili zgodę poddano pod głosowanie w/w propozycje. W 
głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych propozycje zostały przyjęte. 
Następnie odczytał propozycje radnych do składu Komisji Gospodarczo – 
BudŜetowej Rady Miejskiej które przedstawiały się następująco: 
LEWECKI Czesław 
KRÓL Ignacy 
DZIUROWICZ Dariusz 
MOTYL Stanisław 
BORS Mirosław 
Kandydaci wyrazili zgodę, przystąpiono do głosowania nad w/w kandydatami. 
W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych propozycje zostały przyjęte. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił propozycje do składu Komisji 
Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej: 
SIERAJEWSKI Robert 
STANISZEWSKI Lech 
SZOPA Jan 
Kandydaci wyrazili zgodę, przystąpiono więc do głosowania nad w/w 
kandydaturami. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych propozycje 
zostały przyjęte. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie powołania radnych w skład Stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Nowym Mieście nad Pilicą. Uwag i zastrzeŜeń nie zgłoszono przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 



obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/5/2006 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 15 minutową 
przerwę na ukonstytuowanie się Komisji Rady Miejskiej. 
Po przerwie Przewodniczący rady Miejskiej wznowił obrady sesji Rady 
Miejskiej. 
 

PKT 6d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia wyboru Przewodniczących i Zastępców 
Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą. Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została wybrana p. Teresa 
Dudek, na Zastępcę Przewodniczącego tejŜe Komisji p. Mirosław Binkiewicza. 
Na Przewodniczącego Komisji Gospodarczo – BudŜetowej został wybrany p. 
Król Ignacy oraz p. Dziurowicz Dariusz na Zastępcę Przewodniczącego tejŜe 
Komisji. 
Na przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej został wybrany p. 
Staniszewski Lech oraz p. Sierajewski Robert na Zastępcę Przewodniczącego 
tejŜe Komisji. 
Uwag nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr II/6/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 6e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie diet radnych. Poinformował, Ŝe wysokość diet pozostała na 
poziomie ubiegłej kadencji Rady. Uwag nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan 
obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/7/2006 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6f 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenia miesięcznego dla Burmistrza Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Poinformował, Ŝe radni zadecydowali, Ŝeby 
wynagrodzenie dla Burmistrza pozostało takie jakie otrzymywał poprzedni 
Burmistrz. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych 
uchwalono uchwałę Nr II/8/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 



PKT 6g 
Przewodniczący rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 
limitu kilometrów dla Burmistrza Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pozostało to na dotychczasowym poziomie tj. 300 kilometrów. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr 
II/9/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 6h 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 
2007 rok. Poinformował Ŝe ze stawkami zapoznali się radni i stawki zostały na 
poziomie roku 2006. Poprosił o zreferowanie uchwały p. Skarbnik Dorotę Binio, 
która omówiła dokładnie w/w projekt uchwały. Pytań nie stwierdzono 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 
na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/10/2006 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 

PKT 6i 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2007 rok. Poprosił p. 
Skarbnik o przybliŜenie projektu uchwały. Pani Skarbnik poinformowała, Ŝe 
stawki zostały na poziomie roku 2006. Pytań nie stwierdzono. Przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 
14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/11/2006 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

PKT 6j 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie obniŜenia 
ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2007 rok. 
Poinformował, Ŝe w związku z suszą jak dotknęła rolników tego lata Rada 
postanowiła obniŜyć średnią cenę skupu Ŝyta do roku 2006 i pozostawić ją w 
kwocie 27,88 zł za 1q z kwoty 35,52 zł za 1q. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 
na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/12/2006 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
 

 
 



PKT 6k 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie obniŜenia 
ceny sprzedaŜy drewna do celów wymiaru podatku leśnego na 2007 rok. 
Rada obniŜa z kwoty 133,70 zł za 1m3 drewna na kwotę 131,25 zł za 1m3 
drewna. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr II/13/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 6l 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia opłaty administracyjnej na 2007 rok. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 
na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr II/14/2006 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 
 

PKT 6m 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości stawek podatku od posiadanych psów na 2007 rok. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr II/15/2006 w przedmiotowej sprawie, co stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu. 
 

PKT 7 
Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera zapytał, dlaczego wyboru 
sołtysa będzie się dokonywać w styczniu i zapytał, czy nie moŜna poczekać do 
pobrania podatku w marcu. Otrzymał odpowiedź, Ŝe tak nakazuje ustawa o 
samorządzie gminnym. 
Sołtys wsi Bełek p. Macioszek zaproponował aby przy roznoszeniu nakazów 
sołtysi roznosili informacje mówiące o tym, Ŝe mieszkańcy powinni płacić za 
psy. 
Pani Józefa Pokrywka zapytała czy Urząd Miasta i Gminy ma wpływ na decyzję 
o otwarciu w Przychodni kolejnej juŜ apteki, następnie czy Urząd moŜe wpłynąć 
na pracę lekarzy w Przychodni Zdrowia, poniewaŜ pacjenci są bardzo 
lekcewaŜeni, następna sprawa to prosiła o lepsze dofinansowanie Domów 
Pomocy Społecznej oraz o wybudowanie chodników na osiedlu JW. I 
wybudowanie drogi. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska odpowiadając na zapytania 
p. Pokrywki Józefy poinformowała ją, Ŝe zarówno Przychodnia Zdrowia jak i 



dofinansowanie Domów Pomocy Społecznej naleŜą do kompetencji Powiatu i tu 
Gmina nie ma wpływu na zaistniałe sytuacje. 
Prosiła o przekazanie informacji i zaprosiła jednocześnie na uroczyste zapalenie 
choinki.  
Radny p. Dziurowicz Dariusz odniósł się do wypowiedzi p. Józefy Pokrywki w 
sprawie budowy apteki i funkcjonowania Przychodni dla dzieci, stwierdzając, Ŝe 
gdyby Sanepid przybył do Ośrodka Zdrowia to został by on zamknięty 
poniewaŜ panują tam fatalne warunki. 
Sołtys wsi śdŜary poprosił aby w miarę moŜliwości moŜna przekazać trochę 
tłucznia na wyrównanie drogi.  
Pani Burmistrz odpowiedziała, Ŝe musi zapoznać się z budŜetem czy są środki 
na zakup tłucznia i wtedy da odpowiedź a jeŜeli nie będzie tych środków to w 
styczniu juŜ jak będzie nowy budŜet. 
 

PKT 8 
Radny p. Dariusz Dziurowicz zwrócił się z wnioskiem aby przeprowadzić 
postępowanie dochodzeniowe w sprawie rozrzucania ulotek szkalujących dobre 
imię Senatora RP, Panią Burmistrz wszystkich radnych, radnych powiatowych i 
wszystkich mieszkańców. NaleŜałoby doprowadzić do tego aby moŜna było 
poznać autora tych tekstów a on moŜe wskazać takową osobę. 
Radny p. Mirosław Binkiewicz w swoim wystąpieniu powiedział, Ŝe z uwagi na 
to Ŝe sympatycy Radia Maryja z Nowego Miasta będą jechać do Torunia a część 
Rady zadeklarowała swoją pomoc w sfinansowaniu tej podróŜy to moŜna by 
było wystąpić z podziękowaniem za ich trud i wkład pracy w działanie rozgłośni 
i odczytał podziękowanie które stanowi załącznik do protokołu. Prosił o 
wyraŜenie opinii w sprawie. Pytań nie stwierdzono. Przewodniczący zapytał 
radnego p. Binkiewicza w jakiej formie chce uzyskać potwierdzenie czy Rada 
jest za podziękowaniem. Radny p. Mirosław Binkiewicz poprosił o 
przegłosowanie wniosku, wniosek został poddany pod głosowanie za 
przyjęciem wniosku było 13 radnych , 1 wstrzymujący. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, o ostatecznym terminie tj. 27 
grudnia br. składania oświadczeń majątkowych. 
Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska zabrała głos w sprawie ulotek o których 
wspomniał radny p. Dariusz Dziurowicz mówiąc Ŝe p. Senator wystąpił do 
prokuratora o wszczęcie postępowania. Głos zabrał Kierownik Posterunku 
Policji mł. aspirant Janusz Dobrosz mówiąc, Ŝe dochodzenie prowadzi Komenda 
Powiatowa Policji w Grójcu. Pani Burmistrz zapytała czy jest zawiadomienie ze 
strony p. Witolda Wójcika bo wie Ŝe takie zawiadomienie zostało złoŜone. 
Kierownik Posterunku powiedział, Ŝe nic o tej sprawie nie wie ale to sprawdzi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 



 
Iwona Lepa 


